
Příloha 1: otázky k rozhovoru s organizátory turnaje

1) Jak vnímáš WLC oproti jiným sportovním akcím, které normálně přes rok (když není
pandemie) navštívíš?

Poznámka: Stěžejní částí mého výzkumu je tzv. SWOT analýza. Tato analýza v
detailu ukazuje slabé a silné stránky, které se řadí jako interní aspekty. Další dva aspekty,
které jsou v této analýze zahrnuty a řadí se mezi externí, jsou hrozby a příležitosti, které
poskytují informace o možných situacích, které mohou nastat na organizované sportovní akci
nebo ji nějakým způsobem ovlivnit. Chtěl bych Tě tedy požádat i vytvoření takové malé
vlastní SWOT analýzy:

Vnitřní faktory:

2) Jaké myslíš, že má WLC silné stránky?

3) Jaké stránky WLC vnímáš jako slabé?

Vnější faktory:

4) Jaké bys řekl, že existují hrozby, které by mohly WLC v budoucnu ohrozit?

5) Jaké naopak vidíš příležitosti pro WLC do příštích ročníků?

Poznámka: Další část mého výzkumu se zabývá tzv. Porterovou analýzou
konkurenčních sil. Tento model pomáhá zmapovat konkurenční postavení firmy v daném
odvětví. Strategická konkurenční pozice vychází z působnosti pěti sil, které vytvářejí
následující hrozby:

a) Hrozba intenzivní odvětvové konkurence
b) Hrozba nově vstupujících firem
c) Hrozba substitučních (nahraditelných) produktů
d) Hrozba rostoucí kompetence (vlivu, síly) dodavatelů
e) Hrozba rostoucí kompetence (vlivu, síly) zákazníků

6) Pokud si myslíš, že je nějaká z těchto hrozeb pro WLC reálná, tak ji/je prosím rozveď.
Nemusíš brát v potaz pouze hrozby v oblasti jiných lakrosových akcí, ale i hrozby z oblasti
jiných sportů, jako je např. stále větší vyjednávací síla florbalových týmu v hale na Jižním
Městě, která pomalu staví lakros do ústraní.

7) Vnímáš WLC celkově jako úspěšnou/neúspěšnou akci? A Proč?



Příloha 2: Pozvánka na turnaj v roce 2020 pro české týmy

Zdroj: SK Lacrosse Jižní město



Příloha 3: Pozvánka na turnaj v roce 2020 pro zahraniční týmy

Zdroj: SK Lacrosse Jižní Město


